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Vragen van de leden Jasper van Dijk en Karabulut (beiden SP) aan de 
Staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap en de Minister van 
Sociale Zaken en Werkgelegenheid over segregatie in het onderwijs 
(ingezonden 4 juni 2014). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het artikel «Minder segregatie scholen, maar winst 
fragiel», waarin staat dat de segregatie in het basisonderwijs is gedaald, maar 
dat de tweedeling de komende jaren juist weer zal toenemen?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat de succesvolle pilots in twaalf grote steden om 
segregatie in het basisonderwijs tegen te gaan, voortgezet dienen te worden? 

Vraag 3
Hoe kan het dat er geen structureel overleg meer plaatsvindt tussen 
gemeenten en scholen over de bestrijding van segregatie, terwijl dit wettelijk 
verplicht is? Gaat u zich ervoor inspannen dat dit overleg weer wordt hervat? 

Vraag 4
Wat is uw reactie op het onderzoek van Forum «Basisscholen en hun buurt: 
ontwikkeling van afspiegeling en segregatie»?2 

Vraag 5
Kunt u een overzicht geven van de lopende initiatieven van ouders om te 
komen tot gemengde scholen? 

Vraag 6
Hoe staat het met uw toezegging om «welwillend» om te gaan met het 
verzoek om met Vereniging van Nederlandse Gemeenten, Forum en de 
PO-Raad te spreken over het steunen van lokale initiatieven rond de 
bestrijding van segregatie?3 

1 Trouw, 19-5-2014
2 Forum, april 2014 (www.forum.nl)
3 Algemeen overleg Integratie d.d. 17-10-13 (Kamerstuk 32 824 nr. 45)
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Vraag 7
Op welke wijze kan het succes van de pilots ten goede komen aan het 
integratiebeleid in heel Nederland? Welke rol ziet u hiervoor weggelegd bij de 
betreffende ministeries en op welke wijze kunnen zij hierin het voortouw 
nemen?
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